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ORDRE DEL DIA  
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

Valoració Paradeta Solidària i ball Festa Major d’Hivern 

Carnestoltes 2017 

Triar dues persones per a la comissió Tècnica  

Altres temes d’interès. 

Torn obert de paraules. 
 
 
1- Lectura i aprovació de l’acta anterior 

 
Hi han rectificacions a l’acta anterior que es faran arribar als assistents.  
 
 
2. Valoració Paradeta Solidària i Ball Festa Major d’Hivern 
 
La regidora comenta que es van recollir 434 euros a la Paradeta Solidaria i es 
va fer l’ingrés d’aquesta quantitat a la “Junta del Legado de los Pobres”. 
 
El sr. Primitivo diu que pel temps tant dolent que va fer per aquesta Mostra 
Comercial i Agrícola, ha estat molt bé. 
 
El sr. Moliner afegeix que les persones responsables i col·laboradores de les 
paradetes van passar molt de fred. 
 
La Regidora li contesta que pel proper any es demanaran estufes. 
 
El sr. Primitivo exposa que la ubicació de la paradeta solidaria no era bona. 
 
Isabel Escolano comenta que les paradetes d’entitats del municipi haurien 
d’estar situades en els millors llocs. 
 
El sr. Chafer recorda que la gent gran representa el 17,9% de la població i que 
s’han de tenir en compte. 
 
El sr. Cases diu que la paradeta hauria d’estar situada al pàrking de l’Ateneu. 
 
 
3. Carnestoltes 2017 

 

La regidora comenta que els Casals van demanar anar els primers a la rua del 
Carnestoltes i que aquest any l’ordre de sortida es farà per sorteig. 
 
El sr. Primitivo informa que una representació dels Casals aniran a la reunió del 
Carnestoltes per sol·licitar per motius de mobilitat de la gent gran que la seva 
rua sigui la primera de la comitiva. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
4. Triar dues persones per a la Comissió Tècnica  
 
La Regidoria comenta que després de la reunió amb el Secretari de Treball de 
la Generalitat, s’haurien de triar dues persones per formar part de la comissió 
tècnica. 
 
El sr. Chafer diu si hi ha la possibilitat de que en comptes que siguin dues 
persones pot haver alguna de reserva per si en cas de que aquestes dues no 
puguin assistir-hi a les reunions, tenir una altra persona disponible, la Sra. 
Isabel s’ofereix voluntària per estar de reserva, la comissió finalment la 
formaran el Sr. Primitivo, el Sr. Moliner i la Sra Isabel com a reserva. 
 
El sr. Primitivo exposa que la persona que va venir a informar, referint-se al 
Secretari de Treball, va fer una exposició que ja s’havia fet moltes vegades 
anteriorment. 
 
El sr. Moliner afegeix que el Secretari de Treball, no es va comprometre en res. 
 
El sr. Chafer comenta que la comissió de treball, per a dur a terme les 
negociacions hauria de ser tripartida, formada per l’equip de govern, les dues 
persones representatives de la gent gran i les persones que representin a la 
Generalitat de Catalunya. 
 
El sr. Cases diu que s’han de portar els documents pertinents perquè ja 
s’havien negociat, només faltava la despesa financera per començar a edificar 
la residència. 
 
La Regidora comenta que s’ha de fer un bon ple de clàusules perquè l’empresa 
adjudicatària de la residència, presti un bon servei a les persones usuàries.   
 
El Sr. Conde pregunta si l’Ajuntament té les escriptures del terreny. 
 
El Sr. Moliner diu que no hi ha voluntat política per dur a terme la construcció 
de la residència, i afegeix que sinó es fa pressió no s’aconseguirà res. 
 
El sr. Primitivo li suggereix a la Regidora  que s’informi bé de la documentació i 
què el Sr. Oriol Junqueras el 29 de desembre del 2016 es va comprometre a 
que la residència seria un fet aviat.    
 
El sr. Conde comenta que mai ha hagut suport tècnic de l’Ajuntament per 
l’assumpte de la residència 
 
La sra. Isabel afegeix que hi han municipis al voltant de Sant Vicenç, molt més 
petits, que tenen molts més serveis. 
 
La Regidora diu que aportarà tota la documentació que hi hagi a la comissió 
encarregada de la residència. 
 
    



















Altres temes d’interès. 
 
El sr. Chafer pregunta quan sortiran aquest any les subvencions per a les 
Associacions de la Gent Gran, també pregunta com està el tema de la 
documentació que s’ha de lliurar quan s’han de realitzar actes al Casals, 
afegeix que no troba normal que a un local de propietat municipal se li demani 
la documentació al Casal. 
 
El sr. Conde demana que s’instal·li una màquina expenedora de begudes al 
Casal de Sant Roc i el sr. Gonzàlez representant del Casal de Can Costa 
també s’afegeix a la demanda. 
 
 S’aixeca la sessió a les 11.50 hores 
 
La propera reunió serà el 14 de març, a les 10 hores a Can Camamala 
 


